
 

Undrar vad kommunerna vill med Inlandsbanan
SVEG.

Föreningen Inlandsbanans Vänner har skickat en skrivelse till Härjedalens kommunstyrelse 
och till ledningen i flera andra kommuner som är berörda av den nämnda järnvägssträckan. Syftet är att få svar på vilka 
framtidsplaner kommunerna har när det gäller persontrafik och godstrafik. 
– Vi hoppas att det blir en del positiva svar. Föreningens mål är att bevara och utveckla Inlandsbanan och med stöd från 
kommunerna kan vi gå vidare och försöka påverka även högre instanser, säger Lars Holmqvist som är sekreterare i 
föreningen. 
 
– Förhoppningen är att Banverket ska avsätta pengar för en upprustning. Vissa sträckor har inte full bärighet och det är en 
viktig fråga som vi vill driva. Det finns gods att köra men banan klarar inte av det, säger Holmqvist som tycker att 
Inlandsbanan borde vara en pulsåder eftersom den går genom landets råvarulager med bland annat skog och mineraler. 
– Även persontrafiken borde kunna öka med bland annat mer turisttrafik, anser Lars Holmqvist. 
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